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Poročilo o delu v Svetu Zavoda za zdravstveno zavarovanje-enota 

Murska Sobota  v letu 2022 

 

Sem članica Sveta Zavoda za zdravstveno zavarovanje Murska Sobota, kjer predstavljam 

starejše. V letu 2022 smo imeli štiri redne seje in dve korenspodenčni.  

Vsebina je bila naslednja: 

1. Na sejah sveta smo se skozi celo leto seznanjali s poslovanjem Zavoda za 

zdravstveno zavarovanje Slovenije in še posebej enote Murska Sobota. Ugotavljali 

smo, da naša enota posluje dobro, da so mogoče odkloni v regiji pri dolgotrajnih 

bolniških izostankih na kar pa mi vpliva nimamo. Enota je uredila tudi svoje prostore 

in sicer z vidika energetske sanacije stavbe in zagotovila prostore za izvajanje 

dolgotrajne oskrbe. 

2. Seznanili smo se z delom regijske bolnišnice Murska Sobota. Poslovanje nam je 

predstavilo vodstvo bolnišnice. Pripombe v razpravi so bile na čakalne vrste za kar so 

nam povedali, da se trudijo, da se jih odpravi. Predstavili so nam tudi večje projekte 

za obnovo bolnišnice, energetsko sanacijo, ureditev novih prostorov in dograditev 

določenih prostorov (dializa, interne ambulante, urgentni center, laboratorij. Kljub 

problematiki v zdravstvu ugotavljamo, da je kadrovska pokritost v bolnišnici 

zadovoljiva in da je precej mladega domačega kadra, kar je vzpodbudno. 

3. Poseben poudarek smo dali temi čakalne vrste in kako se lahko vpliva nanje. Tu sem 

sama veliko opozarjala na to problematiko, ki je pereča še posebej pri starejših. Stvari 

se delno sanirajo, še vedno pa ni tako, kot bi moralo biti, kar je stvar  stanja zdravstva 

na nivoju države. 

4. Problem Pomurja je bilo tudi ukinjanje pravice do prevozov v zdravstvene ustano e v 

Ljubljani in Mariboru. Zahtevali smo, da je dostopnost za naše ljudi enak kot za druge 

v Sloveniji. Zadeva se je na našo pobudo urejala v parlamentu in delno smo uspeli. 

5. Seznanjeni smo bili tudi s tem, kakšno je stanje na področju družinskih obziroma 

osebnih zdravnikov. Večjih problemov v pokrajini ni, je celo nekaj starejših in nekaj 

mlajših zdravnikov, ki nimajo zapolnjene kvote pacientov., se pa zanje pacienti iz 

določenih vzrokov ne odločajo. 



6. Tako kot vsako leto, smo tudi letos obravnavali poročilo Varuha pacientovih pravic 

za preteklo leto in za pol leta 2022. Tu izbija določena problematika glede 

dostopnosti do zdravnikov, bilo je nekaj pripomb na delo posameznih zdravstvenih 

delavcev. Ugotavljalo se je , da je precej pripomb na delo Univerzitetnega kliničnega 

centra v Ljubljani, kamor so naši ljudje napoteni. V določenih zadevah smo prosili za 

dodatne obrazložitve varuha. Pripombe so bike tudi na delo delavcev v domovih za 

starejše, kjer je premalo zaposlenih. 

7. Skozi celo leto smo bili  seznanjeni  s potekom priprave Zakona o dolgotrajni oskrbi 

in na katero vsebino smo tudi dajali pripombe. Seznanjeni smo bili tudi s tem, kaj na 

področju Zakona pripravlja enota v Murski Soboti (prostori, kadri…) 

8. Poleg navedenih tem smo obravnavali tudi ostalo tekočo problematiko ko je 

dostopnost do zdravnikov v času korone, dostopnost za invalide v zdravstvenih 

ustanovah (dostop za vozičkarje, primerne sanitarije…), imenovali člane v svet 

bolnišnice  in zdravstvene domove itd.  

V svetu sodelujejo predstavniki delodajalcev, uporabnikov, invalidov, starejših, sindikata itd 

in mislim, da je bilo naše sodelovanje dobro in da smo sproti izoblikovali dobre pripombe oz. 

predloge. Prav pa j, da se sliši slehernega izmed nas, ki predstavljamo vsak svojo področje. 

 

Članica sveta Zavoda za zdravstveno 

zavarovanje Murska Sobota 

Vijola Bertalanič 

 


